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Til stede: 
 
Birte Sjule (KTP) 
Per Magne Mathisen (KTP) 
Anders Riiber (KTP) 
Jan Egil Meling (Oslotrikken/OTD) 
Bjørn Granviken (Oslotrikken/OTD) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Kjell Knarbakk (Unibuss) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Øivind Leet (Nettbuss) 
Atle Rønning, (Norgesbuss) 
Kristian Qvigstad (Bygdøyfergene) 
Lysthaug Terje (AKT) 
Truls Vintervoll (OVS) 
 
Marit Leite 
Bernt Reitan Jenssen 
Tore Kåss 
Hanne Bertnes Norli 
Halvor Jutulstad (referent) 
 
 
 
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

5/2012 
06.12.2012 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 
 
Forfall: 
Thomas Tvedt (AFK) 
Cato Hellesjø (KTP) 
Thorbjørn Thoresen (KTP) 
Erik Lund (OVS) 
Philipp Engedal (Nobina) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Eli-Katrine Bøe (Oslo-Fergene) 
Jarl Eliassen (Trafikanten) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
 
 
Ellen Rogde (delvis) 
Rune Pedersen 
Anders Finckenhagen 
 
 

 
 

 Sak Ansvar 

1 Godkjenning av forrige Referat 
 
Godkjent 

 
 
 

2 Ruteendring 9. desember 
 
Presentasjon vedlagt 
 
Ruter oppfordrer alle om å gi tilbakemelding om feil som må 
rettes. 
 

 
 
 
 
Alle 

3 Kjøp av billett med mobiltelefon 
 
Presentasjon vedlagt. 
 
Lanseringsarrangement hvor alle er velkomne 17.12. 
Ruter har sent ut informasjon som førere skal kunne dele ut.  
 

 
 
 
 
Alle 

4 Bussmateriellstrategi 
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Presentasjon vedlagt. 
 
Ruter vil arrangere dialogkonferanse 11. januar. Alle 
bussoperatører og leverandører av busser er velkomne til 
denne konferansen. 
 
Ruter ble oppfordret til å se på hva som er gjort i Sverige. 
 

 
 
Buss-
operatører 

5 Miljøstrategi 
Utsatt 

 

6 TID prosjektet 
Utsatt 

 

7 Belønningssøknad 
 
Presentasjon vedlagt 
 

 

8 KVU nye tunneler 
Utsatt 

 
 

9 Innspill til tema kommende møter 
Strategiarbeid herunder omorganisering i KTP 
Inntektssikring 
Miljøstrategi 
TID prosjektet 
KVU nye tunneler 
Fremkommelighet 
Kundestrategi  

 

10 Neste møte 
28.2 deretter 18.4 og 20.6 

 
Alle 
 

9 Eventuelt  
Fribillettordning for kollektivtrafikkfamilien 
Endringstidspunkt for ny ordning ble diskutert. Ruter ba om 
en formell henvendelse før jul hvis endringen ønskes utsatt. 
 

 
Alle 

 


